
22 ECONOMIA  EL PUNT | Dimarts, 26 de gener del 2010

● El projecte de fusió de
Caixa Girona amb les de
Manlleu, Sabadell i Ter-
rassa continua avançant,
tot i que ahir el consell
d’administració de l’enti-
tat va acordar ajornar l’as-
semblea general extraordi-
nària en la qual s’havia de
sotmetre a aprovació
aquest projecte. Tal com ja
va avançar El Punt en
l’edició d’ahir, aquesta as-
semblea que s’havia de fer
el 8 de febrer es desconvo-
ca tot esperant l’aprovació
del fons de reestructuració
ordenada bancària
(FROB) per part dels orga-
nismes supervisors,
l’aprovació definitiva del
Pla d’Integració per part
del Banc d’Espanya, i la
conformitat de la Comis-
sió Europea, que ha
d’aprovar els projectes.

Acord de les entitats
El consell d’administració
de Caixa Sabadell també
va acordar ahir ajornar

l’assemblea general pre-
vista per aprovar el projec-
te de fusió. Caixa de Man-
lleu i Caixa Terrassa ho fa-
ran avui.

El pla d’integració apro-
vat per les quatre caixes in-
clou la sol·licitud de 500
milions d’euros al FROB.
Segons es destaca en un
comunicat, els recursos
que temporalment aporta
el FROB tenen la conside-
ració de participacions
preferents i computen com
a capital. Això permet que
la nova entitat pugui
afrontar els impactes que,
en termes de costos i de re-
cursos propis, representa
un procés de reestructura-
ció, mantenint en tot mo-
ment uns nivells de capita-
lització òptims. Es tracta
de préstecs públics, a tipus
d’interès de mercat, que
s’han de retornar. Amb in-
dependència dels tràmits
oficials, es continua treba-
llant en el procés de fusió i
en els projectes orientats a
la nova entitat.

El procés de fusió de Caixa
Girona continua avançant

tot i l’ajornament de
l’assemblea per aprovar-la
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● Un pollastre a l’ast, un
abric, una moto, una llauna
de sardines amb tomata, un
servei de bugaderia, unes
botes, un aquari, un pír-
cing o una flauta travesse-
ra. Són alguns dels produc-
tes que es poden consultar
a través dels portals d’in-
ternet Viurea que ha posat
en marxa l’empresa Inno-
vative Social Networks
(ISN), de Roses. De mo-
ment, ja són operatius els
de Girona (www.viureagi-
rona.cat), Salt (www.viu-
reasalt.cat), Figueres
(www.viureafigueres.cat)
i Roses (www.viurearo-
ses.cat), però se n’obriran

vuit més (Olot, Sant
Feliu, Banyoles,
Lloret, Palamós, Pa-
lafrugell, Blanes i
Santa Coloma).

Tots els portals
Viurea tenen la ma-
teixa estructura, però
funcionen indepen-
dentment. L’objectiu
és posar en contacte
empresa i consumi-
dor. En realitat, es tracta
d’un aparador de produc-
tes i no d’una guia d’em-
preses. L’internauta pot
consultar els articles i ser-
veis que ofereixen les em-
preses adherides al portal
–que paguen una quota
mensual a partir de 30 eu-

ros–. I, si no troba el pro-
ducte que desitja, el pot
sol·licitar a les empreses
del ram. No permet, però,
la compra de l’article, que
s’ha de fer directament a
l’establiment. «Ja tenim
unes 500 empreses incor-
porades als portals i un mi-

ler de productes»,
diu Artur Hernán-
dez, cap de relacions
externes d’ISN.
Les empreses adheri-
des tenen una gestió
directa del seu espai i
poden renovar set-
manalment els pro-
ductes que presen-
ten, fer ofertes o in-
troduir altres modifi-

cacions. Això genera una
rotació de productes contí-
nua. I l’usuari es pot regis-
trar i rebre periòdicament
informació de les novetats
que presenta el portal. En
definitiva, és com anar a
veure aparadors però sense
moure’s de casa.

Uns portals a internet exposen productes i serveis d’establiments de Girona, Salt, Figueres i Roses
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Un aparador virtual del petit empresari

La pàgina inicial de Viure a Girona.

La seu de la Cambra, a la
Casa Patxot, té uns 700 m²,
però s’està quedant petita.
El viver d’empreses que es
va crear fa un parell d’anys
amb l’UdG i l’Ajuntament
de Sant Feliu està ocupat
per set empreses i ja n’hi
ha tres en llista d’espera.
El viver pot donar cabuda
a nou empreses, però ac-
tualment n’hi ha una, es-
pecialitzada en nàutica,
que necessita més espai,
segons van explicar els
responsables de l’entitat.
La Cambra també vol po-
tenciar els serveis i fer més
cursos amb la UdG.

El president de la Cam-
bra, Joan Puig, va explicar
ahir, durant un acte al Mas
Roure de Llagostera per
donar a conèixer el balanç
del 2009, que des de fa
temps es treballa per inten-
tar adquirir la casa Anlló,
d’uns 300 m² i situada al
costat de la Cambra, però
de moment no s’ha arribat
a un acord amb la Genera-
litat. La Cambra no des-
carta llogar un espai al mu-
nicipi si la primera opció
no va endavant.

Puig va indicar que, en-
tre les previsions que hi ha
pel 2010, destaca l’orga-
nització de cursos, la re-
modelació de la sala d’ex-
posicions, una missió em-
presarial a Grècia i Xipre,

la renovació del web i la
organització de nous de-
bats del Cercle d’Infraes-
tructures de la Costa Brava
centre. D’altra banda, va
anunciar la presentació de
2.600 signatures recolli-
des pels comerciants i la
Cambra en què es demana
la necessitat de construir
un pàrquing, tal com ja
preveu l’Ajuntament. La
Cambra calcula que farien
falta unes 800 places no-
ves d’aparcament.

El viver d’empreses, situat a l’edifici, està actualment del tot ocupat

La Cambra de Sant Feliu busca un
espai per ampliar la seva seu

● Joan Puig, president de la Cambra de Sant Feliu
de Guíxols des de fa dotze anys, aspirarà a ser reele-
git a les eleccions que està previst que es portin a
terme el mes de maig. «D’aquí a poc s’acaba el
mandat. S’obrirà un altre procés electoral, al qual
em tornaré a presentar. En cas de ser escollit i tornar
a aspirar al càrrec, serà l’última vegada que ho po-
dré fer, en compliment de l’actual llei de cambres.
Crec que els objectius de l’equip que s’ha fet càrrec
de la gestió de la institució s’han complert abasta-
ment», va manifestar Puig. Els vicepresidents, Vi-
cente Carmenati i Jordi Comas, i el tresorer, Carles
Tesouro, formen part de l’equip de Puig, a més de
quatre vocals. L’àrea de la Cambra són els munici-
pis de Cassà, Llagostera, Santa Cristina d’Aro,
Castell-Platja d’Aro-s’Agaró, Sant Feliu de Guí-
xols, Tossa de Mar i Vidreres.
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«Volem que sigui
l’any de la

internacionalització
de les nostres

empreses. Així
podran encarar

millor el context
actual.»

● La Cambra de Comerç de Sant Fe-
liu de Guíxols vol ampliar la seva seu
per poder dotar de més espai el viver
d’empreses i potenciar els serveis.

● El president de la Cambra de Comerç de Sant Fe-
liu va alertar ahir d’una forta caiguda dels ingres-
sos, d’entre un 30 i un 40%, dels sectors del co-
merç, indústria i turisme de la zona. En el cas de la
construcció, va destacar que la davallada pot haver
arribat al 80% a causa de la crisi. Puig va destacar
que un dels principals problemes és encara la falta
de liquiditat que tenen molts empreses i va recla-
mar «seriositat» al govern pel que fa a «les prome-
ses de crèdit». El pressupost de la Cambra per al
2010 serà de 365.000 euros, un 32% inferior al de
l’any passat, a causa de l’actual context econòmic.
La intenció de la Cambra és apostar fort per la for-
mació i per la internacionalització de les empreses.
«Per petites que siguin entenem que anar a l’exte-
rior les pot ajudar. Hi ha economies emergents on
poden trobar nous mercats», va destacar Puig.

Una de les possibilitats amb què es
treballa és l’adquisició de la casa An-
lló, situada al costat, però està ges-
tionada per la Generalitat i el preu
que se’n demana es considera massa

elevat. Si aquesta opció falla no es
descarta llogar un espai per poder fer
l’ampliació. El president de la Cam-
bra, Joan Puig, va anunciar ahir que
es presentarà a la reelecció.

Puig aspirarà a la reeleccióLA FRASE

Caiguda d’ingressos

● La plantilla de l’empre-
sa Elecnor de Girona, sub-
contractada de Telefónica,
farà vaga divendres que ve
per exigir la readmissió de
sis companys despatxats,
després que en la darrera
reunió l’empresa es reafir-
més en els acomiada-
ments. Els treballadors ja
es van mobilitzar la setma-
na passada amb una con-
centració davant la seu de
Telefónica, a Girona, i te-

nien clar que si l’empresa
no canviava d’opinió el se-
güent pas seria la vaga. La
federació d’indústria de
CCOO dóna suport a la
mobilització ja que consi-
dera que es tracta d’aco-
miadaments improce-
dents.

Elecnor treballa per Te-
lefónica a la demarcació
de Girona i es dedica a la
instal·lació i manteniment
de línies telefòniques. Té
55 treballadors.

Vaga de la plantilla d’Elecnor
perquè readmetin 6 empleats
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● L’Ajuntament de Roses
té una proposta d’un grup
francès per construir el pa-
lau de congressos que
l’equip de govern ha pre-
vist en el pla urbanístic
que s’està tramitant. Se-
gons ha explicat l’alcal-
dessa, Magda Casamitja-
na, aquesta proposta fa
temps que està sobre la
taula i, de fet, ja se n’havia
parlat amb l’anterior go-
vern, segons Casamitjana,
però ara l’empresa l’ha

presentat per escrit. «Ells
proposen fer el palau de
congressos a l’antic càm-
ping Bahia i el POUM pre-
veu aquesta zona com a
zona verda. Nosaltres
apostem perquè es faci a la
zona del Mas d’en Puig,
però s’ha d’acabar d’estu-
diar la proposta, no ens hi
posarem fins que s’aprovi
el pla urbanístic», va afe-
gir-hi l’alcaldessa. Casa-
mitjana defensa que el pa-
lau podria donar servei a
tot l’Alt Empordà.

Roses té una proposta per
fer el palau de congressos
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